
Zápis z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro Prahu bezbariérovou a otevřenou dne 26. 9. 2013

Přítomni:

Předseda: Ing. Jiří Pařízek

Členové:  Michal Rada, Ing. Miroslav Rajchart, Ing. Libor Šíma, Ing. Marie Málková, Mgr. Viktor 
Dudr, Bc. Michal Prager

Zastupující členové: p. Urban (zastupuje DPP), p. Prousek (zastupuje ROPID)

Tajemník: omluven, zastupuje p. Mach

Hosté: Roman Petrus, Dagmar Hornychová

Omluveni:

Mgr. Lukáš Kaucký, Petr Hána, Ing. Jiří Prokel, Ing. Jiří Sládek, Mgr. Erik Čipera, Pavel Karas, 
PaedDr. Hana Mraková, Ing. David Dohnal, Tomáš Uhlík

Jednání svolal předseda komise na 26. září ve 12:00 do zasedací místnosti 201, v budově 
Škodova paláce, Jungmannova 35/29, Praha 1. Členům komise byla předsedou rozeslána e-mailem 
pozvánka a program jednání:

1) Koncepce odstraňování bariér ve veřejné dopravě v Praze
2) Různé

Úvodem pan předseda Pařízek všechny přítomné uvítal. 

Byla provedena kontrola oprávnění k zastupování u pana Urbana (zastupuje DPP) a panna 
Prouska (zastupuje ROPID) s výsledkem, že mohou zastupovat na dnešním jednání řádné členy. 
Následně pan předseda komise shledal, že komise je usnášeníschopná. 

Dále pan předseda přivítal hosty – pana zastupitele Romana Petruse, Dagmar Hornychovou a
Jaroslava Macha, kterého pověřil, aby zajistil organizační záležitosti místo omluveného tajemníka 
komise Tomáše Uhlíka. Provedením zápisu pověřil pan předseda člena komise Libora Šímu.

Jednání komise dále pokračovalo odsouhlasením zápisu z 5. září 2013 a programu dnešního 
jednání (hlasování: 8-0-1).

ad 1) Pan předseda Pařízek po krátkém úvodním slovu, ve kterém stručně pohovořil o průběhu 
zpracování Koncepce odstraňování bariér ve veřejné dopravě v Praze, předal řízení jednání komise 
Rady HMP panu Michalu Radovi a v 12,15 jednání Komise opustil.

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA

Komise Rady hl. m. Prahy pro Prahu bezbariérovou a otevřenou



K materiálu koncepce se v rámci KPBO vede připomínkové řízení. Materiál byl rozeslán k 
připomínkám dne 29. 8. 2013 s tím, že termín pro odevzdání v tomto kole byl stanoven na 20. 9.
2013.

V termínu odevzdány připomínky od autorského týmu, Asistence, DPP, Komise pro Prahu 
bezbariérovou a otevřenou (ze zářiového jednání), MHMP, Pestré společnosti, POV, ROPID. 
Bohužel SONS dodala připomínky tři dny po termínu, bylo sděleno, že aby vše probíhalo férově, 
nemohou být jejich připomínky zohledněny, nicméně stejně dojde k reformulacím později 
víceméně shodně, jak navrhují.

Veškeré informace o projednávání a pracovní materiály jsou k dispozici na mikrowebu na 
adrese: koncepcebezbarierovedopravy.site44.com

Byla přednesena obsáhlá prezentace (je k dispozici na webu koncepce) která shrnovala 
přípravu a připomínky ke koncepci.

Zpracovatelé poděkovali všem, kteří se na tvorbě koncepce a připomínek podíleli. Členům byl 
předem rozeslán podklad Návrh vypořádání připomínek.

Komise postupně prošla Návrh na vypořádání připomínek ke Koncepci odstraňování bariér ve 
veřejné dopravě v Praze. Pro urychlení bylo panem předsedajícím Radou navrženo, aby kladně 
vypořádané připomínky nebyly dále projednávány a byly automaticky zapracovány. S tímto 
návrhem vyjádřila komise souhlas (hlasování: 8-0-0). U každé další připomínky bylo panem 
předsedajícím Radou konstatováno, od koho je, co obsahuje a po diskusi byl nakonec přednesen 
návrh na vypořádání. U některých úkolů byl ještě doplněn dodatečný úkol pro některé z členů 
komise. Takto postupně byl probrán celý dokument.

Poté, co byl takto vypořádán celý materiál, navrhl pan Rada, že do cca 14 dnů provede 
závěrečnou kompletaci návrhu Koncepce odstraňování bariér ve veřejné dopravě v Praze a rozešle 
jí jednotlivým členům komise. S tímto postupem vyslovila Komise souhlas (hlasování: 8-0-0).

Přílohou tohoto zápisu je definitivní vypořádání připomínek se změnami dohodnutými na 
dnešní schůzi komise.

ad 2) Z příštího jednání komise, která byla plánována na 24. 10., se omluvili pánové Petrus, Rada 
a Pager. Vzhledem k tomu, že na místě mohli svou účast přislíbit pouze čtyři členové komise, 
navrhl předsedající pan Rada příští jednání komise zrušit a navrhnout panu předsedovi komise 
Pařízkovi jiný termín (hlasování: 8-0-0).

Pan Rada ukončil jednání komise ve 14:15h. Příští jednání komise se bude konat v náhradním 
termínu, který bude všem členům komise s dostatečným předstihem oznámen. 

V Praze dne 30. 9. 2013

……………………………..
Ing. Jiří Pařízek
předseda Komise pro Prahu 
bezbariérovou a otevřenou

Zpracoval a za správnost odpovídá: Ing. Libor Šíma
Hlasování (formát): pro- proti -zdržel se




